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Abstract (en)
The device comprises a series of hoses (1) connected together via tees (3) by quick-connection means (2, 4, 5). On the tees are mounted, by
screwing, rigid tubes, or poles (10, 11), which have means (15) for spraying droplets at their opposite end. Holding means are used for holding
the rigid tubes in the desired position, which is generally vertical. These means may include a support (7), arms (16) or a tripod (17) placed on the
ground, or a foot (19) to be implanted in the ground, or magnets (21) mounted on the tube, to be fixed on a suitable metal object already existing.
<IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif comprend une série de tuyaux souples (1) reliés entre eux par des tés (3) par des moyens de raccordement rapide (2, 4, 5). Sur les tés
sont montés par vissage des tubes rigides, ou perches (10, 11), qui portent à leur extrémité opposée des moyens (15) de projection de gouttelettes.
Des moyens de maintien servent à maintenir les tubes rigides dans la position désirée, verticale en général. Ces moyens peuvent comporter un
support (7), des bras (16) ou un trépied (17) posés sur le sol, ou un pied (19) à planter dans le sol, ou des aimants (21) montés sur le tube, à fixer
sur un objet de métal convenable préexistant. <IMAGE>
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